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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR MLAKA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA: 024-05/22-01/15 
URBROJ: 2170-1-09-10-22-12 
Rijeka, 28. 06. 2022. 

 
ZAPISNIK 

S 37. SJEDNICE VMO MLAKA 
 

37. sjednica VMO Mlaka održana je 28.06.2022. (utorak) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Mlaka, G. Duella 2/b. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Ivo Simper, predsjednik VMO 
- Nikolina Velnić, zamjenica predsjednika VMO 
- Elena Dorčić-Spatola, članica VMO 
- Marin Filčić, član VMO 
- Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Igor Ivošić, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Izvješće o realiziranim prioritetima u održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

za 2021. godinu. 
3. Izvješće o programima realiziranim u svibnju. 
4. Rasprava o Programu rada za 2023. godinu. 
5. Razno. 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 
 
Predsjednik VMO Ivo Simper informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice. 
 
       Zaključak 
 

 Zaprimljena je molba za postavu betonskih „gljiva“ kako bi se zaštitila zelena 
površina u Zvonimirovoj ulici s obje strane prolaza između zgrada k. br. 18 i 20 od 
daljnjeg uništenja zbog nesavjesnih vozača koji svakodnevno na njoj parkiraju 
vozila. Zahtjev će se proslijediti Rijeka Plusu. 
 

 Zaprimljena je molba građana za rješavanje problema s nepoznatim osobama koje 
konzumiraju alkohol, galame i ostavljaju nered na javnoj površini u okolici marketa 
„Brodokomerca“ u Zvonimirovoj ulici.  
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 Vijeće je upoznato s navedenom situacijom i proslijedit će nadležnom Komunalnom 
redarstvu molbu za pojačanu kontrolu i poduzimanje mjera za rješavanje problema. 
Za sankcioniranje narušavanja javnog reda i mira nadležna je isključivo Policija, te je 
potrebna prijava građana za intervenciju u trenutku događanja. 

 
 Temeljem upita građana odgovoreno je sljedeće: „Odjelu za komunalni sustav 

upućen je zahtjev za što hitniju  sanaciju staze u parku Mlaka kojom djeca dolaze u 
OŠ „Podmurvice“, kao i za uklanjanje kukastih križeva koji su iscrtani bijelim 
sprejem po stablima parka Mlaka na spomenutom putu do Škole.  
Odjel  za komunalni sustav je uputio sljedeći odgovor: „Nemoguće je oprati iscrtane 
križeve po stablima, pa će se isti u najkraćem mogućem roku premazati drugom 
bojom, te tako anulirati. Izdan je nalog za sanaciju oštećenja staze u Parku Mlaka. 
Rok izvršenja radova ovisit će o dinamici radova na ostalim zelenim površinama i 
parkovima na području grada Rijeke“.  
 

 Nakon održanog sastanka Rijeka Plus je uputio moguće prijedloge rješenja 
nedostatka parkirnih mjesta na području MO Mlaka: 
 

1. Ulica Podmurvice između kbr. 1 i 5 - Ako bi se uklonio istočni nogostup i tu obilježila 
uzdužna parkirališna mjesta, MUP i Grad Rijeka trebali bi dozvoliti da se promet 
odvija dvosmjerno na kolniku širine 4,50-4,70m. Pješaci bi koristili zapadni nogostup, 
ali on na jednom dijelu ima stepenice za ulaz u poslovne prostore.  

  Potrebno je pripremiti anketu i dati je ovlaštenim predstavnicima zgrada 
Podmurvice 1, 3 i 5, te roditeljima u Dječjem vrtiću Mlaka da se izjasne da li 
koriste istočni pločnik za pješačku komunikaciju i da li im je dovoljan pločnik 
na zapadnoj strani 

  Rijeka Plusu će se uputiti odgovor da bi trebali napraviti analizu – organizirati 
da se na dnevnoj bazi utvrdi koliko pješaka koristi istočni pločnik.    
  

2. Vijeće prihvaća prijedlog Rijeka Plusa da se na dijelu Ulice Podmurvice između kbr. 7 
i OŠ „Podmurvice“ poveća sigurnost pješaka, naročito učenika postavljanjem SPZ-a 
(svjetlosno-promjenjivog znaka na kojem bi se ispisivala poruka OPREZ PJEŠACI. 
Postavili bi ga uz zgradu Dječjeg vrtića i programirali na način da je ugašen cijelo 
vrijeme do trenutka dok pješaci ne bi aktivirali taster koji bi postavili npr. na južnom 
ulazu/izlazu na Stube nad Mlake. Znak bi radio samo kada su pješaci zaista prisutni 
na kolniku, te bi vozači dobivali vjerodostojnu informaciju i prilagodili brzinu vožnje. 
Potrebno je zatražiti troškovnik i vrijeme predviđeno za realizaciju.  

 
3. Mogućnost iscrtavanja parkirnih mjesta u ulici Luki - Ako bi MUP i Grad Rijeka dali 

suglasnost mogla bi se obilježiti uzdužna parkirališna mjesta uz oba ruba kolnika 
širine 2m (20 cm uže od propisanog). Potrebno je građevinski suziti južni nogostup 
za 50 – 90 cm, a širina prolaznog dijela kolnika bila bi 3,5 m. 

 Potrebno je odgovoriti Rijeka Plusu da nam dostave podatke – koliko bi se 
mjesta dobilo obostranim uzdužnim parkirnim mjestima (što uključuje 
sužavanje južnog pločnika), a koliko ako bi se iscrtala parkirna mjesta s jedne 
strane kosim načinom parkiranja pod kutem od 45 stupnjeva (ako je moguće). 
 

 Vijeće je zaprimilo molbu za rješenje problema sigurnosti učenika koji ulicom V. P. 
Širole idu do OŠ „Podmurvice“. Nogostupi su zauzeti automobilima, pa djeca hodaju 
po ulici zaobilazeći se s vozilima koji prilično brzo prolaze u žurbi na posao. Radi se 
o kompleksnoj situaciji koja uključuje nedostatak parkirnih mjesta i sigurnost 
pješaka o kojoj je Vijeće raspravljalo na sastanku s Rijeka Plusom na kojem je 
dogovoreno da će se ponovno proanalizirati i ispitati sa svim nadležnim službama 
(Grad, MUP, Vatrogasci) što se maximalno može napraviti u postojećoj situaciji da se 
zadovolje zakonski i sigurnosni aspekt (uključujući i rješenje za ulicu V. P. Širole).    

 U odgovoru Rijeka Plusu potrebno je zatražiti očitovanje i o ostalim prijedlozima koji 
su izneseni na sastanku s Vijećem MO Mlaka. 
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 Ponovit će se zahtjevi za vraćanje stupića između 2 ulaza u Park Mlaka u prvobitno 
stanje, kao i zahtjev za autobusnu stanicu pored Parka Ponsal – smjer istok-zapad. 

 
AD 2 
 

Zaključak: 
 Nakon rasprave Vijeće jednoglasno prihvaća Izvješće o realiziranim komunalnim 

prioritetima MO Mlaka za 2021. godinu.  
     

AD 3 
 

Zaključak:  
 Vijeće je jednoglasno prihvatilo Izvješće o realiziranim programima u svibnju: 

 
a) Majčin dan i Dan obitelji 

 
U dogovoru s OŠ „Podmurvice“ proveden je likovni i literarni natječaj na temu Majčin 
dan i Moja obitelj. 11. svibnja u holu Škole je postavljena izložba najboljih likovnih 
radova. Povjerenstvo je odabralo 2 najbolja crteža čije autorice su nagrađene 
prigodnim darom (USB i školski pribor). Zatim su djeca pročitala najbolje sastave o 
mami, a vijećnici su ih darivali čokoladama.  
 
b) Dani MO – Realizirane su sljedeće aktivnosti: 
 

 Šahovski turnir polaznika Škole šaha održan je zbog epidemiološke situacije u 
Šahovskom domu na Brajdi, a sudjelovalo je 24 učesnika. Tri najbolje plasirana 
igrača i najbolja igračica nagrađeni su medaljama, a svim učesnicima su podijeljene 
diplome za sudjelovanje i utješne nagrade. 

 Polaganje vijenca na spomenik graditeljima Zvonimirove ulice povodom Dana MO i 
Dana oslobođenja Rijeke. 

 Akcija besplatnog mjerenja šećera u krvi i tlaka – održana je na otvorenom ispred 
dvorane MO. Odazvalo se 25 građana. 

 Predstavljanje projekta „Rijeka  - jestivi grad“  
 Foto natječaj „Fotkaj Mlaku 2022“ – prijavio se 31 autor s 85 fotografija. Selektor 

Borislav Božić, prof. voditelj Škole fotografije Rijeka odabrao je 18 najboljih 
fotografija za izložbu (5 autora je nagrađeno honorarom, a ostali su dobili zahvalnice 
za sudjelovanje).  

 
AD 4 
 

Zaključak:  
 Vijećnici su raspravljali o prijedlozima programa za 2023. godinu, te Financijskom 

planu za njihovu realizaciju, a konačna odluka donijet će se na sljedećoj sjednici.   
 
AD 5 

 Nije bilo prijedloga za raspravu. 
 

Sjednica je završila u 21:00 sat. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Mlaka: 
 

Snježana Seršić    Ivo Simper, prof. 
 


